
Noteringar från föräldramöte 2019-01-11 

 

 Idag är det 33 spelare registrerade på laget.se. Ledare är Kenth, Jörgen, Lasse och Dennis. 

Marcus har sagt ifrån sig ledarrollen nu under vintern pga att han är innebandyledare, vi 

hoppas att han kommer tillbaka till sommaren. Erica sköter administrationen och Kenth 

ekonomin. 

Är det någon mer som vill vara med som ledare alt vara med som extra-ledare när de 

ordinarie har förhinder? 

 Föräldragruppen består idag av Malin/ Claes Fransson och Lovisa/ Daniel Ahl. 

 Viktigt att alla svarar JA eller NEJ på kallelser till träningar, cuper och poolspel. Detta för att 

det ska vara lättare att planera. 

 Efter sommaren planeras att åka på en ”övernattningscup”, 1-2 nätter. Ett förslag är Svennis 

cup i Torsby som spelas 2-4 aug. Till denna cup krävs det att det finns föräldrar som kan 

skjutsa killarna till matcherna. För att familjerna ska kunna planera önskar de att snarast få 

veta vilken cup som det planeras att åka på. 

Finns det förslag på någon annan bra cup att åka på? 

 Vid ”övernattningscup” förslås att del av (ca 500kr) deltagarkorten betalas av resp spelare. 

 Diskussion om antal träningar när grässäsongen börjar. Önskan är 3 träningar/vecka.  

 Med anledning av att det är trångt och svårt att få bra träningstider på Lugnet så kommer 

antagligen grästräningarna även i år vara vid Adolfsbergsskolan. 

 7-manna poolspel även i år. Vi planerar att anmäla 3 lag i olika nivåer. 

 Cuper som vi i dagsläget är anmälda till: 

Degerforscupen 26 jan, 5-manna, konstgräs inomhus, 3 lag 

KåBe-mattan futsal 2 mars, 1 lag 

Örebrocupen 28-30 juni, 3 lag 

Vi planerar även att anmäla till Nordahl cup och det kan även tillkomma andra cuper. 

 

Träningsmatcher 3 feb, 1 lag 

Vi försöker att få till ytterligare träningsmatcher för de som inte är kallade till den 3 feb. 

 

 Örebrocupen är kostnadsfri men i gengäld så kommer laget bli tilldelad en arbetsuppgift där 

föräldrarna behöver ställa upp och hjälpa till. 

 Kenth gick igenom ekonomin. Inga stora utgifter utan mest cupavgifter. Intäkter är från 

restaurangchansen, bingolotter och grindvakter. Alla är eniga att vi även 2019 gärna tar 

grindvaktsuppdraget. Det blir ca 3 grindar /spelare. Inga andra försäljningar planeras förutom 

föreningens obligatoriska. 

 Nya större matchtröjor behövs. Planen är att ärva tröjorna från 06:orna. 

 Övriga frågor: 

När vi har matcher/poolspel är det ok med egen kiosk? Det bestäms att föräldragruppen styr 

upp det. Men Claes ska informeras innan. 

Träningsläger inför grässäsongen i Närkesberg? Föräldragruppen får i uppgift att kolla upp 

förslag på datum. 

 

 


